
 

 KKoommmmuunnssttyyrreellsseennss  ppeennssiioonnäärrssrråådd  
 
 

106 64 Stockholm 
Swedenborgsgatan 20 

Protokoll nr  fört vid kommunstyrelsens pensionärsråds sammanträde 
torsdagen den 4 oktober 2007 kl. 10.00 – 12.00 
 
 
 
Justerat den 8 oktober 2007 
 
 
 
 
Ann-Marie Furumark   Kjerstin Genell Andrén 
 
 
 
 
 
Ordförande  Ann-Marie Furumark (PRO) 
Vice ordförande  Eva Sahlin (SPF)  (från § 9) 
 
Ledamöter  Alex Margulies (PRO) 
  Gun Henriksson (PRO) 

Bror Lord (PRO) 
Johnny Dahlin (SPF) 
Mats Danielsson (SPF) 
Laila Högdahl (SKPF) 
Kerstin Svenson (SPRF) 

 
Ersättare  Kurt Blank (PRO) 

Sven Larsson (PRO) 
Karin Wilborg (SPF) 
Olle Eriksson (SPF) 
Kjerstin Genell Andrén (SPF) 
- Vakant -  (SKPF) 
Edmund Gabrielsson (SPRF) 
Berndt Holgersson (RPG) 

 
Förhinder hade anmälts av Barbro Karlsson (PRO) 
 
 
Dessutom var Gunnel Rohlin, Raili Karlsson, Lars Strand och Birgitta Person 
närvarande. 
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§ 1 Närvarande 
 

Sekreteraren noterar närvaro. 
 
 
 
§ 2 Val av justerare 
 

Kjerstin Genell Andrén utses att tillsammans med Ann-Marie 
Furumark justera dagens protokoll. 

 
 
§ 3 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning 
 

Dagordningen fastställs efter tillägg av några övriga frågor. 
 
 
  
§ 4 Anmälan av protokollsjustering KPR  8/2007-09-12 

 
Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 

 
 
 
§ 5 Anmälan av protokollsjustering ÄN 8/2007-09-18 

 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
 
 
§ 6 Anmälan av protokollsjustering HKR  5/2007-09-12 

 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
 
 
§ 7 Avtal – vägen till samverkan med Stockholms läns landsting 

 
Sven Erik Wånell, Stiftelsen Stockholms läns Äldrecentrum, 
informerar med utgångspunkt i Rapport 2007:2 samt svarar på frågor. 

 
 
 
§ 8 Stockholms stads handlingsprogram för skydd mot olyckor. Svar 

på remiss. 
 
Rådet har ingen erinran. 
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§ 9 Kostpolicy för Stockholms stads äldreomsorg. 
 
Rådet har ingen erinran. 

 
 
 
§ 10 Instruktion för äldreomsorgsinspektörer. 

 
Rådet har ingen erinran. 

 
 
 
§ 11 Anmälan av till Äldrenämnden inkommen skrivelse 

Förändring av bobeståndet på Tensta Servicehus 
 
Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 
 
 
§ 12 Anmälan av stadsdelsnämndens Enskede-Årsta-Vantör beslut med 

anledning av äldreomsorgsinspektörens granskningsrapport. 
 
Anmäls och dukas Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds beslut i 
ärendet med anledning av granskningsrapporten. 
 
Rådet bordlägger anmälan för eventuellt uttalande vid nästa 
sammanträde. 

 
 
 
§ 13 Förvaltningschefens information 

 
• Valfrihetssystemets fortsatta genomförande 

En remiss på stadsledningskontorets förslag till ersättningsmodell för 
vård- och omsorgsboenden i ett valfrihetssystem har inkommit och 
behandlas av äldrenämnden den 16 oktober. Den korta svarstiden 
medger endast muntlig föredragning till rådet. 

• Samverkan med landstinget 
Gunnel Rohlin ger en kort lägesbeskrivning. 

• Ändrad dag för äldrenämndens sammanträde i november från 13:e till 
15:e, vilket dock ej påverkar rådets mötesdag som är oförändrad. 

• Behov av referensgrupp 
Förvaltningen arbetar med system för IT-stöd i kösystemet och i det 
pågående kvalitetsarbetet och vill gärna ha 4 representanter för KPR 
som referenser under det pågående arbetet. 
Utses Ann-Marie Furumark, Olle Eriksson, Kerstin Svensson och 
Karin Wilborg. 

• Äldrebudgeten 
Gunnel Rohlin gör en sammanfattande föredragning om 
budgetförslagets viktigare äldreaspekter. Utsänds till rådet! 
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§ 14 Övriga frågor 
 

• Rådet diskuterar framfört förslag (v) om möte mellan ÄN och KPR. 
Ordföranden tar upp frågan med borgarrådet. 

• Har Lex Sarah-anmälningarna blivit färre? 
Förvaltningen återkommer med information. 

• Mats Danielson frågar, med anledning av Äldrecentrums rapport nr 9 
Tandvård – hur rapporterna sprids inom staden. Resultatet manar till 
uppföljning. Förvaltningen upplyser att rapporten sprids till alla chefer 
inom äldreomsorgen. 

• Alex Margulies påminner om tidigare fråga avseende möjlighet för 
adjungerade personer att få arvode vid deltagande i möten med 
stadsdelsnämndernas pensionärsråd. Förvaltningen återkommer. 

 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Göran Edenberg 


